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      Annotation

    
        
          Объектом исследования является ООО «Стройорг». 
Целью выпускной квалификационной работы является экономическое обоснование применения инновационных технологий в строительстве.
В ходе работы были рассмотрены теоретические основы эффективности применения инноваций в строительстве; проведён анализ 
финансово-хозяйственной деятельности условной компании, для которой предполагается разработать комплекс инновационных мероприятий; проведена оценка экономической эффективности внедрения комплекса инноваций.
Для оценки эффективности внедрения инноваций были рассчитаны экономические показатели, включая чистую прибыли организации до и после внедрения инноваций и проведено сравнение показателей.
        

        
          The object of the study is LLC «Stroytorg». 
The purpose of the final qualifying work is the economic justification for the introduction and application of innovative technologies in con-
struction.
In the course of work the theoretical bases of efficiency of application of innovations in construction were considered; the analysis of financial 
and economic activity of the conditional company for which it is supposed to develop a complex of innovative actions is carried out; the assessment of economic efficiency of introduction of a complex of innovations is carried out.
To assess the effectiveness of innovation, economic indicators were calculated, including the net profit of the organization before and after the introduction of innovations, and a comparison of indicators was made.
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